

Fly LIVE!

Senri Kawaguchi & Hong Kong Sinfonietta
川口千里與香港小交響樂團



桂冠音樂總監 / 指揮
Music Director Emeritus/Conductor
葉詠詩 Yip Wing-sie

作曲家 Composer
伍卓賢 Ng Cheuk-yin
(駐團藝術家 HKS Artist Associate 2006-2008)

爵士鼓 Drumset
川口千里
Senri Kawaguchi

低音結他 Bass Guitar
田中晋吾
Shingo Tanaka

節目 PROGRAMME

巴伯
弦樂慢板

柯普蘭
《阿帕拉契亞之春》

伍卓賢
《飛LIVE!》(爵士鼓與樂隊)
由香港小交響樂團委約

伍卓賢
《繁星》(爵士鼓與樂隊) (世界首演)
由香港小交響樂團委約

Barber
Adagio for Strings

Copland
Appalachian Spring

Ng Cheuk-yin
Fly LIVE! (for Drumset & Orchestra)
Commissioned by Hong Kong Sinfonietta

Ng Cheuk-yin
An Array of Stars (for Drumset & Orchestra)
(world première)
Commissioned by Hong Kong Sinfonietta

23.3.2024

星期六 Sat 8pm

香港大會堂音樂廳
HK City Hall Concert Hall

\$520 \$380 \$280 \$200

音樂會約長1小時30分鐘，包括一節中場休息
Approximately 1 hr 30 mins including one interval

門票現已於城市售票網發售

Tickets NOW available at all URBIX outlets

全日制學生、高齡人士、殘疾人士及其陪同人、綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠
Half-price tickets available for full-time students, senior citizens, people with disabilities and the minder & Comprehensive Social Security Assistance recipients

凡購買正價門票4張或以上，可獲9折優惠
10% discount for group booking of 4 or more standard tickets

折扣優惠不能同時使用
Discounts cannot be used in conjunction of other discounts

適合6歲或以上觀眾
For ages 6+

香港小交響樂團保留更改節目及表演者之權利
Hong Kong Sinfonietta reserves the right to change the programme and artists

信用卡購票 Credit Card Booking

3166 1288 | www.URBTIX.hk

門票查詢 Ticketing Enquiries

3166 1100

節目查詢 Programme Enquiries

2836 3336 | www.HKSL.org

流動應用程式 URBIX App



媒體伙伴
Media Partner

**MOVIE
MOVIE**
Now TV ch 116

hong kong sinfonietta

hksinfonietta

Hong Kong
Sinfonietta
香港小交響樂團

52nd
香港藝術節
HK ARTS FESTIVAL
2024

Fly LIVE!



爵士鼓 Drumset
川口千里
Senri Kawaguchi

日本鼓壇神蹟少女 DRUMMERWORLD 評選全球TOP 500鼓手之一

Senri Kawaguchi & Hong Kong Sinfonietta
川口千里與香港小交響樂團



低音結他 Bass Guitar
田中晋吾 Shingo Tanaka



桂冠音樂總監 / 指揮
Music Director Emeritus/Conductor
葉詠詩 Yip Wing-sie



作曲家 Composer
伍卓賢 Ng Cheuk-yin
(駐團藝術家 HKS Artist Associate 2006-2008)

23.3.2024

星期六 Sat 8pm | 香港大會堂音樂廳 HK City Hall Concert Hall

香港小交響樂團由香港特別行政區政府資助
Hong Kong Sinfonietta is financially supported by the
Government of the Hong Kong Special Administrative Region



第五十二屆香港藝術節節目
A Programme of the 52nd
Hong Kong Arts Festival (2024)





由香港小交響樂團委約，全才作曲家/駐團藝術家（2006-2008）伍卓賢所寫的《飛》於2007年香港藝術節首演，鼓手與樂團的合作打破常規；2020年疫情期間，此作的修訂版本《Project FLY 飛》於網上發表，由有日本「千手觀音」之稱，鼓壇神蹟少女川口千里騷拍樂團合作，精湛演繹令人驚艷！期待已久，川口千里2024年將來港與桂冠音樂總監葉詠詩及樂團現場演繹《飛LIVE!》，以及伍卓賢為她及樂團悉心創作的作品《繁星》，而與日本爵士樂天團T-Square合作無間/動畫電影《藍色巨星 BLUE GIANT》原聲配樂中擔任低音結他的田中晋吾更會一同來港演出，定必激發無盡火花！

天才鼓手川口千里2013年以16歲之齡發表首張專輯，17歲舉行巡迴演出，曾參與東京爵士音樂節，2017年更獲《JAZZ JAPAN》雜誌評為最佳現場演出，網絡點擊超過四千萬，轟動樂壇。這次川口千里訪港，與觀眾一起分享音樂的熱血與感動，不容錯過！

節目 PROGRAMME

巴伯
弦樂慢板

柯普蘭
《阿帕拉契亞之春》

伍卓賢
《飛LIVE!》(爵士鼓與樂隊)
由香港小交響樂團委約

伍卓賢
《繁星》(爵士鼓與樂隊)(世界首演)
由香港小交響樂團委約

Barber
Adagio for Strings

Copland
Appalachian Spring

Ng Cheuk-yin
Fly LIVE! (for Drumset & Orchestra)
Commissioned by Hong Kong Sinfonietta

Ng Cheuk-yin
An Array of Stars (for Drumset & Orchestra)
(world première)
Commissioned by Hong Kong Sinfonietta

Premiered at the Hong Kong Arts Festival in 2007, award-winning local composer/HKS Artist Associate (2006-2008) Ng Cheuk-yin's *Fly* for drumset and orchestra shattered boundaries—not only the one between pop and symphonic classical music, but also the social boundaries imposed in 2020 during the COVID pandemic when the orchestra reinvented the work into *Project FLY*, a recorded performance released online and joined remotely by 26-year-old Japanese drumming sensation Senri Kawaguchi.

Widely recognised as one of the world's top drummers, whose incredible skill and poise at such a young age is simply miraculous, Kawaguchi has amassed more than 40 million views on YouTube, and appeared at the Tokyo Jazz Festival and Blue Note Tokyo. Her astonishing virtuosity and breathtaking energy can now be experienced live, as she visits Hong Kong to perform the newest version of Ng's *Fly*—as well as the world premiere of his *An Array of Stars*, with the Hong Kong Sinfonietta and its Music Director Emeritus, Yip Wing-sie. Kawaguchi will be joined on stage by leading bass guitarist Shingo Tanaka, who has worked closely with the renowned jazz fusion band T-Square and recently recorded the soundtrack for the acclaimed animated film *BLUE GIANT*.